

*Taiwan International
Studies Quarterly*

*International
Studies*

台灣國際研究季刊

Theme Articles

Pai-Hsien Pang

Investigating Taiwan's Economic Development Predicament from the View of Political Economy

Shun-jie Ji

Global Political and Economic Interaction: A Study from the View of a Political Scientist

Cheng-Feng Shih, and Pei-Ing Wu

Economic Relationships between Canada and the United States

Yaju Shin

Mexican Neo-liberal Policies: Observations on the NAFTA Implementation

Bai-Ku Wei

Trends and Perspectives in Ukrainian-Russian Trade and Economic Relations

Yi-chung Lai

The Trade Triangle among the U.S., Taiwan, and China

Yu-ying Teng

Economic Relations between Taiwan and China

Shih-hui Li

A Study on the Strategic Alliance of Economic and Trade between Taiwan and Japan

Chao-Jen Huang, and Haw Ju

An Analysis of Economic Interactions between Taiwan and the ASEAN-6

Taiwan International Studies Association

Volume 8, Number 3, Autumn 2012

專題論文

彭百顯/ 從政治經濟探究台灣發展困局

紀舜傑/ 政治學者眼中的國際政治經濟

施正鋒、吳珮瑛/ 加拿大與美國的經濟關係

石雅如/ 墨西哥的新自由主義政策——加入北美自由貿易協定之觀察

魏百谷/ 烏克蘭與俄羅斯經貿關係的變遷與展望

賴怡忠/ 美中台經貿三角結構——對台灣作為以及美中台三邊政治互動的影響

鄧玉英/ 台灣與中國的經濟關係

李世暉/ 台日經貿策略聯盟之研究

黃兆仁、朱浩/ 台灣與東協主要國家之經貿互動關係

台灣國際研究學會出版

第 8 卷 第 3 期 2012 年 / 秋季號